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REFERAT 
 
 Valg af referent:  

Flemming 
 

1 Sidste møde og seneste aktiviteter - fast punkt   
 Godkendelse af referat af møde 9 – 13. august 2020 samt underskrivelse af referat til 

bestyrelsesprotokol: Godkendt 

  
2 Generalforsamling 2020 

 Gennemgang af agenda 
Vi løb agenda igennem punkt for punkt, og ser frem til en god drøftelse om de to fremsendte forslag.  

 Løse punkter under ”Eventuelt” 
Vi diskuterede kort om de aktuelle problemstillinger der sandsynligvis ville blive taget op under 
”Eventuelt”. En enkelt grundejer har henvendt sig. 

 Deltagelse  
Der var ingen planlagte afbud, så alle bestyrelsesmedlemmer forventes at deltage 

 Lokale 
Covid-19 sætter sine begrænsninger. Vi har været i dialog med kirketjenerne, og vi har fået lov til at 
benytte foyer-området til forplejningen efter generalforsamlingen. I salen må der maks være 50 
deltagere. 

 Traktement 
Af hensyn til Covid-19 vil der være to personer i baren til at skænke drikkevarer. Derudover indkøbes der 
små chips-poser, så alle deltagere får deres egen pose. 

 Dirigent  
Lisbeth (SB 127) har tilbudt sig, så vi kan gentage succesen fra sidste år. 

 Referent 
Bestyrelsens forslag vil igen i år være Esben. 
 
 

3 Eventuelt 

 Udsugningsanlæg hos dyrlægen 
I september sidste år skrev grundejerforeningen til kommunen da vi undrede os over at dyrlægen havde 
fået tilladelse til at opstille et temmelig stort udsugningsanlæg på facadesiden ud mod Rudemarken. I 
den mellemliggende periode har bestyrelsen to gange uden held rykket for forvaltningens svar. Derfor 
har vi nu kontaktet Anne Christensen der er formand for Byplan. Hun har lovet et svar fra forvaltningen 
snarest muligt. 

 I foråret sendte Novafos et uklart og fejlbehæftet brev til alle grundejere. Her varslede man en 
udskiftning af alle vandmålere indenfor en tidsramme i juli måned. Da der endnu ikke er sket noget, har 
bestyrelsen kontaktet Novafos der har henvist til Kamstrup, som skal forestå udskiftningen. Her beklager 
man, at den varslede udskiftning er blevet forsinket, og at man kan forvente at det i stedet vil ske sidst 
på efteråret. 
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